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1 Fastsættelse af endelig dagsorden
Ingen ændringer til den udsendte dagsorden

2 Godkendelse af seneste referat
Referatet fra mødet den 29. august 2017 godkendt uden kommentarer.
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3 Næste møde
Aftalt til onsdag den 28/2 kl. 17:30 i mødelokalet i Ny Måløvhal. Tom sørger for mad og drikke, 
hvorfor tilmelding vil være nødvendigt. Mødet starter med en besigtigelse af depotrummene i både 
Gl. og Ny Hal.

4 Økonomi
Tom uddelte og kommenterede økonomisk oversigt. Der er ingen overraskelser, og regnskabet ser 
ud til at komme i mål meget tæt på budget.

5 Nyt fra folkeoplysningsudvalget
Der afholdtes valg til udvalget den 9/11-2017. Som repræsentanter for idrætten blev Dorthe Rigét 
og Karsten genvalgt. Karsten takkede for de mange, som var mødt op og havde stemte ham ind 
igen.

Nyt kommissorium for FU (Folkeoplysningsudvalget) er netop blevet godkendt af KFU (Kultur-og 
Fritidsudvalget), så FU fremover også har ret til at sende forslag til KFU. Tidligere var FU 
udelukkende et høringsorgan.

Budget for 2018 blev vedtaget af Kommunalbestyrelsen i september, og indeholder ingen 
besparelse på det folkeoplysende område (hvorunder idræt hører).

6 Bordet rundt.

6.1 Måløv boldklub
Nicoline foreslog at planterne i Cafeen og mødelokalet blev smidt ud, men Uffe synes, det ville være 
synd og tilbød i stedet, at MIF kunne gøres ansvarlig for vedligeholdelse af planterne. De kan 
muligvis reddes, men skal nok beskæres og ses efter. Hvis de ikke kan reddes, sørger MIF for at 
de bliver smidt ud. (Indsat som punkt 50 i opfølgningslisten).

MB ønsker et ekstra ur i hallerne. Når resultattavlen benyttes som kampur under turneringer, kan 
den faktiske tid ikke ses i hallen.  (Indsat som punkt 51 i opfølgningslisten).

MB ønsker et boldbur i et af depoterne i Ny Måløvhal. Der var enighed om at man naturligvis skal 
have plads til de remedier, som skal bruges til træningen. Men der er pt. et praktisk problem med 
plads. (Indsat som punkt 52 i opfølgningslisten). Fortsættes under punkt 6.6.

De to boldbure som står i gangen i Ny Måløvhal, har ikke noget med dette at gøre. De vil blive 
fjernet snarest af MB.

MB vil søge haltid til futsal i næste sæson. Der er ca. 140 udøverne, som alle er over 11 år.

6.2 Klubben
Jesper viderebragte besked fra rengøringspersonalet: I forbindelse med stævner i hallerne, skal 
der bestilles ekstra rengøring. Det er ikke muligt at nå rengøringen mandag morgen, hvis der har 
været afholdt stævner med mange gæster i weekenden. Det er også vigtigt, at der ryddes op som 
afslutning på stævnerne, så det ikke sinker rengøringen.

Sikringen af håndboldmålene i Gl. Hal er forsvundet. (Indsat som punkt 53 i opfølgningslisten.

Containeren på p-pladsen er igen fuld. Måske behov for en oftere tømning af containeren? (Indsat 
som punkt 54 i opfølgningslisten)

Klubben var træt af at bære leverancer ind i hallen. Senest er to boldbure og et skab blevet læsset 
af på pladsen, hvorefter medarbejder i klubben har båret dem ind. Tom oplyste, at det var aftalt 
med leverandøren, at Tom skulle kontaktes ½ time inden leverancerne, således at Tom kunne 
sørge for folk til håndteringen. Dette var åbenbart ikke sket.

Der er flere utætheder i det lave tag ved Gl. Måløvhal (taget over klubben, spejlsalen, depoter 
m.m). Er fejlmeldt via BorgerTip.

Klubben har søgt om projekttimer til en gruppe 13 til 17-årige i Måløvhallerne eller Østerhøjhallen.
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6.3 Måløvhøj Skole
Der er ledige haltimer tirsdag og onsdag fra 11:30 til 14, hvis nogen kan bruge dem.

Camilla var glad for de billeder, som Tom sendte af konkrete uhensigtsmæssigheder på skolen. Det 
fungerer lagt bedre end generelle eller kollektive ”skideballer”.

6.4 Ballerup Idrætsby
Hegn om bane 1 repareres i næse uge. MB har lovet at fjerne bandereklamerne inden da.

Kaffemaskinen i køkkenet i Ny Hal er blevet repareret.

Der er hjemkøbt skab til judo, borde, stole og tilhørende vogne i Ny hal samt anlagt fliser ved 
overdækningen ved bane 1.

Adgangssystemet er blevet ændret, således at 3 strøg ikke kun låser hallen, men også tilkobler 
alarmen.

Fejlmeldinger vedrørende baner, inventar og udstyr skal sendes fejlmeldingen til Tom, men 
fejlmeldinger vedrørende bygninger skal indberettes via BorgerTip. Hvis man er i tvivl, sendes til 
Tom. Det ser i øvrigt ud til at App’en fungerer meget bedre end hjemmesiden, hvor 
indberetningerne kan forsvinde.

6.5 Måløv Badminton Club (MBC)
Netstolper med frølår til stramning af nettene fungerer ikke, da snorene i de nye net er for tynde. 
Det betyder, at der er nogen (skolen?), som binder knuder på snorene. Disse knuder er umulige at 
få op med fingrene, hvorfor der kommer flere og flere, til sidst gør nettene ubrugelige. De nye 
klemmer, som sidder på stolperne i Gl. Hal, fungere perfekt. MBC ønsker derfor frølårene udskiftet 
med kile-klemmer. (Indsat som punkt 55 i opfølgningslisten).

Akustikken i Cafeen i Ny Hal er elendig. Kan der gøres noget for at forbedre den? Tom sætter 
problemet på DriftsWeb. (Indsat som punkt 56 i opfølgningslisten).

6.6 Måløv Idræts Forening (MIF)
Der har være en inspektion af depotrummene med deltagelse af Tom, Camilla, Rikke Waal og Uffe. 
Rikke tog her en del billeder, som Uffe meget gerne vil have tilsendt. Camilla lovede at sørge herfor. 
(Indsat som punkt 57 på opfølgningslisten).

Camilla og Uffe var enige om, at der kunne være ting i depotrummene, som ingen benytter mere, 
og som derfor kunne fjernes. Billeder af disse genstande udsendes til hele brugerrådet.

I forbindelse med inspektionen sås et behov for at have klubnavne på skabsdørene, så alle kan se, 
hvem der ejer dem. (Indsat som punkt 58 på opfølgningslisten). 

Uffe gjorde opmærksom på, at det kunne være en god ide at tegne en løsøreforsikring på de 
rekvisitter, som klubberne opbevarer i skabe og depoter.

Uffe ønskede garderobestativerne flyttet til mødelokalet for at modvirke at Cafeen bruges som 
omklædningsrum, men Kristian imødegik dette, da Senior-idræt bruger dem flere gange om ugen.

6.7 Senior-idræt
Senior-idræt har nu 181 medlemmer og træner 4 gange om ugen.

Kristian var tilfreds med at lydanlægget i Ny Hal endelig fungerer igen. Foreningen har selv 
investeret i et head-set.

Kristian var glad for de nye borde og stole, som netop er anskaffet, ligesom der var tilfredshed med 
den nye solafskærmning (folie).

6.8 Lokal Motion
Foreningen, som spiller badminton og bruger spinninglokalet i skoletiden, er meget tilfreds med de 
tider, som de har fået i denne sæson.

M.h.t. tiderne næste år: Haltiderne aftales med skolen, men spinning-tiderne bør aftales med Tina 
Eckhaus og lægges ind i booksys, da skolen ikke råder over spinning, barfodsrum og spejlsalen. 
Andre kan derfor i teorien booke de tider, hvor Lokal Motion mener at have lokalet. 

7 Opfølgningslisten
Listen blev gennemgået under mødet. Listen er ajourført og nye punkter, opstået under mødet, er 
tilføjet.
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8 Eventuelt
Intet at referere.

 Ønskeliste for investeringer i Måløv Idrætspark
Loftslys i ny Måløvhal flyttes så det passer med badminton banerne

Bedre gadebelysning af området.

Parkourstativ placeres på den lille græstrekant ved barfodsrummet

Trafiksanering af cykelsti gennem området.

Sammenbygning af hallerne

Flere ribber i barfodssalen

Styrketræningslokale

Nyt skab til Badminton i depotet i Gl. Hal

Boldbur til MB’s fodbolde

Nyt lydanlæg i Gl. Hal

Oprydning i lydanlægget i Ny Hal.

Sammenkobling af lydanlægget i Gl. og Ny Hal


